



2024年1月22日

致：全体学生家长

新春市集、农历新年假期

您好。为了欢庆农历新年，本校将于 2024 年 2 月 7 日(星期三)，在本校举办新春市集，时间是 7.30a.m。全体学生必须穿红色 T 恤配牛仔裤到校，当天 **12p.m 提早放学**。

2. 农历新年假期将从 2 月 8 日(星期四)开始至 2 月 12 日(星期一)，年终假期从 2 月 9 日(星期五)开始至 3 月 9 日(星期六)。3 月 11 日(星期一)照常上课。

3. 另外，为了延续华人传统文化，本校瑞狮团、二十四节令鼓及华乐团将会参与新春庙会演出，日期是 2 月 18 日(星期日)，地点在吉宁街，韩江家庙前。庙会的时间是从 4p.m 至 11p.m。欢迎大家踊跃出席。

感谢关注。新年快乐！

TO PARENTS OF ALL STUDENTS

Dear Parents of All Students,


Notice of Chinese New Year Celebration and CNY Holidays

Please be informed that the Chinese New Year Fair will be held on 7 February 2024 (Wednesday) at 7.30 am. All the students are required to wear a red T-shirt and long jeans to school on this day. **The school will dismiss at 12 pm.**

2. Chinese New Year holidays will commence from 8 February (Thursday) to 12 February (Monday). The year-end holidays will commence from 9 February (Friday) to 9 March (Saturday). The school will reopen as usual on 11 March (Monday).

3. To inherit the Chinese New Year culture, the Dragon Dance Society, 24 Seasons Drum Society and Chinese Orchestra will perform in front of the Han Chiang Ancestral Temple on 18 February (Sunday), from 4p.m to 11 p.m. You are cordially invited.

Thank you, and Happy New Year!

  
KUNG BEE LEE 江美利  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校